
   
Verslag Algemene Leden Vergadering Golfvereniging De Batouwe 
24 november 2021 via Zoom (online) 
 

Aanwezig:  Pieter van Noord (voorzitter) 
  Barend de Graaff (secretaris) 
  Rens Plandsoen (penningmeester) 
  Ria van der Peet (bestuurslid) 
  Astrid Ridderbos (bestuurslid) 
  65 leden 
  Marloes Gebuijs (office manager en notulist) 
 
26 leden hebben zich voor de ALV afgemeld. 
 
1. Opening 
Voorzitter Pieter van Noord heet de aanwezigen welkom op deze ALV die i.v.m. de 
coronamaatregelen online plaatsvindt via Zoom.  
 
2. Mededelingen Bestuur 
De voorzitter vraagt een moment stilte uit respect voor de overleden leden in de afgelopen 
maanden: Nico Hazendonk (71), Adriaan den Hartog (78), Ciarán McGinley (61), Frans Kind 
(71), Henk van der Hart (78) en Erik van Erven (63).  
 
Stand van zaken ledenbestand 
Momenteel telt de vereniging bijna 1150 leden (= beoogde aantal leden vastgelegd in het 
contract tussen vereniging en BV), waarvan 93 jeugdleden.  
661 leden zijn 65 jaar of ouder (bijna 60%). Dit ligt rondom het landelijk gemiddelde.   
Sinds 1 januari 2021 is het 9-holeslidmaatschap geïntroduceerd. Hier maken nu 328 leden 
gebruik van (31%) en dit aantal is groeiende. 61 leden zijn via het fullmembership van de 
Businessclub ook lid van de vereniging. 
 
3. Ingekomen stukken 
Barend de Graaff meldt drie ingekomen stukken: 
- Mail van Mieke van de Pasch d.d. 15 november 2021 (over ziekteverzuimverzekering 
officemanager). Deze is reeds beantwoord door de penningmeester. 
- Mail van Peter van der Horst d.d. 2 november 2021 (armoede op de baan). 
- Mail van Verry van Rossum (namens Heren Senioren 2) d.d. 23 november 2021 (zorgen 
over baankwaliteit). 
Met de laatste twee is contact opgenomen en verwezen naar agendapunt 8 op de agenda 
van de ALV, waar dit punt aan de orde komt. 

 
4. Notulen ALV 19 april 2021 
Pieter van Noord informeert puntsgewijs of er vragen en/of opmerkingen zijn. Dit is niet het 
geval, waarna de notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
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5. Financiën 

a. Tarieven 2022  
De tarieven voor 2022 lagen al vast in het contract dat tot eind 2022 loopt. De korting voor 
leden die lid waren vóór 2015 is nu vervallen. Alle leden betalen nu hetzelfde. Rens 
Plandsoen meldt nog dat het 9-holes tarief voor de leden van de voormalige Kleine baan in 
2022 nog één keer een lager bedrag is (overgangsfase). Dit is € 680 in 2022. In 2023 wordt 
dit gelijk getrokken aan het standaardtarief voor 9-holes. 
 
 b. Prognose 2021 / Begroting 2022 

 De verwachting van het resultaat 2021 
De opbrengsten zijn veel hoger dan begroot. Dit komt door de relatief grote toeloop van 
nieuwe leden. Hierdoor is ook de administratieve vergoeding toegenomen.  
Hiertegenover staan relatief weinig uitgaven. WeCo blijft ruim onder de begroting. De HBR-
commissie heeft veel inkomsten uit de regelcursussen.  
De personeelskosten komen hoger uit, omdat er nog overuren worden uitbetaald. 
De kosten van de Lustrumcommissie worden voor een groot deel vanuit de voorziening 
lustrum teruggeboekt naar het resultaat. 
 
Orlando Sardaro vraagt naar de forse NGF-bijdrage.  
Dit komt ook door toename aantal leden en vrije golfers. 
 
Herman Steijger vraagt waarom het positieve resultaat niet in dit jaar 2021 gecorrigeerd 
wordt voor de huidige leden. 
Rens Plandsoen zegt dat er voor gekozen is om dit te verrekenen met de factuur 2022. Pas 
nadat de boeken gesloten zijn en het resultaat definitief is. 
 

 Begroting 2022 
Rens Plandsoen is bij het opstellen van de begroting 2022 conservatief te werk gegaan. De 
grote toestroom van leden die er dit jaar was vanwege corona zal waarschijnlijk niet 
voortduren. Het aantal opzeggingen ligt mogelijk weer rond de 80.  
De commissies is gevraagd naar hun eigen begroting. Ingediende begrotingen zijn in principe 
gehonoreerd. De HBR-commissie verwacht wat minder inkomsten uit regelcursussen. De 
JeCo wil vanwege de BBJO een hoger bedrag in 2022.  
De golfmaand is wat hoger begroot, om de bijdrage van het bestuur aan die wedstrijden te 
kunnen verhogen.  
 
Herman Steijger vraagt naar het hoge bedrag aan afschrijvingen, wordt er in de ICT 
geïnvesteerd? 
Ja, hoger begroot om de mogelijkheid te hebben te investeren in nieuwe apparatuur.  
 
Gail Groen vraagt naar de post Vergoedingen. Wat houdt dit in? 
Rens licht toe dat dit een administratieve vergoeding is die de verenging ontvangt van de BV 
voor nieuwe leden en de uitvoering van taken voor bestaande leden. 
 
De aanwezigen op de ALV hebben geen bezwaren, waarna de begroting 2022 wordt 
vastgesteld en goedgekeurd. 
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6. Verenigingsreserve 

a. Toelichting op voorstel verdeling reserve 
Barend de Graaff leidt dit onderwerp in. Het idee immers was om fysiek in de zaal te 
vergaderen en dan was dit voorstel besluit voor besluit behandeld. In de digitale stemming 
was dit stapsgewijs stemmen lastig te realiseren en is de procedure niet geheel goed 
geformuleerd. Begrijpelijk dat enkele leden hier moeite mee hadden. Toch zijn de resultaten 
die voortkomen uit de ingevulde stemformulieren duidelijk.  
 

b. Voorstel verdeling reserve 
96 leden hebben gestemd. Van deze 96 leden hebben: 

 79 leden ingestemd met het eerste besluit 

 89 leden ingestemd met het tweede besluit 

 18 leden gekozen voor optie 1 (cadeaukaart) 

 4 leden gekozen voor optie 2 (cadeaukaart met clubstickers) 

 74 leden gekozen voor optie 3 (eenmalige korting op factuur 2022). 
 
Op basis van dit stemresultaat is als volgt door de leden besloten: 
 

Eerste besluit  
1. Het bedrag van de per 1 januari 2022 en volgende boekjaren op de balans aan te 
houden Verenigingsreserve, is bedoeld als voorziening benodigd ter dekking van het 
risico van 
a. calamiteiten ter grootte van minimaal de jaarlijkse begroting van de vereniging 
voor doorlopende kosten (€ 92.000);  
b. verzuim wegens ziekte/ arbeidsongeschiktheid van de officemanager voor het 2e 
jaar (€30.000). 
Het bedrag van deze jaarlijks benodigde voorziening bedraagt dan voor de toekomst 
minimaal (€ 92.000 + € 30.000 =) €125.000.  
2. Het per 31 december 2021 te verwachten saldo van de Verenigingsreserve is € 
235.000 + € 15.000 overschot begroting 2021, zodat als gevolg van de vaststelling in 
sub 1. hierboven een totaal overschot ontstaat ter grootte van  
[(€ 235.000 + € 15.000=) € 250.000 - € 125.000 =] € 125.000.  
 

Tweede besluit  
1. Het overschot ter grootte van € 125.000 wordt verminderd met € 10.000,  
benodigd voor een investering in een nieuwe IT-omgeving. 
2. Het definitief bedrag van het overschot te verdelen onder de leden  
bedraagt (€ 125.000 - € 10.000 =) € 115.000 (ongeveer € 100 per lid).  
 

Derde besluit  
Ieder stemgerechtigd lid geregistreerd op 30 november 2021 (en als lid niet 
opgezegd), krijgt ingaande 1 januari 2022 pro rata een tegoed ter grootte van het 
onder de leden te verdelen overschot van de Verenigingsreserve, welk bedrag in 
mindering wordt gebracht op de factuur voor 2022 ter grootte van ongeveer de 
contributie van de vereniging en van de NGF.  
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Kees van de Leemkolk: Er zijn erg weinig reacties binnengekomen. Is dit zorgelijk? Wat zegt 
dit over de betrokkenheid?  
Het bestuur heeft een poging gedaan om zoveel mogelijk leden de gelegenheid te bieden om 
hierover te stemmen. Pieter van Noord gaat liever uit van het positieve en dat is dat bijna 
100 leden wel gestemd hebben en gekozen hebben voor optie 3.  
 
7. Commissiezaken 
Ria van der Peet wil graag de voorzitter van de Communicatiecommissie, Helma Zijlstra, het 
woord geven.  
Een technisch probleem verhindert Helma om de vergadering zelf toe te spreken. Ria vertelt 
dat Helma met haar team (Margriet, Mark en anderen) druk in de weer is met de glossy. Er is 
een hoop werk verzet (interviews, fotografie). Naar verwachting ligt de glossy rond 15 
december bij de leden thuis op de mat. 
Complimenten voor Helma, Margriet, Mark en andere leden die hebben meegewerkt. 
 
Helma spreekt via de chat nog dank uit naar Piet Krijger en Anja van Zuijlen voor de mooie 
foto’s. 
 
Ria van der Peet geeft daarna het woord aan Orlando Sardaro, voorzitter Jeugdcommissie.  
Orlando is blij dat door de verhuizing van de jeugd van de Kleine Baan naar de Grote Baan de 
jeugd meer onder de aandacht van de rest van de vereniging valt. Helaas zijn er jeugdleden 
vertrokken, omdat zij de lange holes niet wilden spelen, zij voelden zich daar verloren. De 
oefenfaciliteiten van de Kleine Baan werden erg gemist. Gelukkig is nu wel de short game 
area hiervoor teruggekomen, waar gretig gebruik van wordt gemaakt door de jeugd.  
Met het opstappen van jeugdleden zijn helaas ook veel vrijwilligers jeugdcoaches 
verdwenen. Orlando vraagt of er leden zijn die het leuk vinden om mee te helpen met 
diverse activiteiten (af en toe met jeugd de baan is, assistentie bij warming up en spellen 
rondom de lessen, bij wedstrijden). Voor belangstellenden zijn er jeugdcoachcursussen van 
de NGF te volgen. 
Ook de JeCo zelf kan mensen gebruiken, in het bijzonder een penningmeester.  
Orlando kan gelukkig ook vertellen dat er weer nieuwe jeugd bijgekomen is.  
 
8. Ontwikkelingen golfcomplex 
Voor dit onderwerp schuift de bedrijfsleider Gerrit van Solkema aan.  
Pieter van Noord vertelt dat zowel de BV, het bestuur van de vereniging als de HBR-
commissie zich er van bewust zijn dat de kwaliteit van de baan ruim aandacht verdient. Ook 
is het bestuur zich er van bewust dat veel leden eisen stellen aan de kwaliteit van de baan. 
Het Bestuur heeft enige tijd terug de eigenaar c.q. de bedrijfsleider dringend verzocht met 
een concreet plan van aanpak te komen inzake de aanpak van kwetsbare punten. 
Duidelijk is dat er wat moet gaan gebeuren. Wel staat vast dat het een gegeven is dat we 
met een kleibaan te maken hebben.  
 
Gerrit van Solkema licht deze plannen graag toe.  
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 De bestaande schelpenpaden worden aangepakt door een nieuwe schelpenlaag aan 
te brengen. Hiermee kan al snel aan de slag worden gegaan. 

 

 Er zijn 76 bunkers op De Batouwe. Een aantal is (i.o.m. HBR) overbodig of te groot 
beoordeeld. De drainage wordt vernieuwd waar nodig. Elke bunker krijgt een laag 
van 5 cm nieuw speciaal bunkerzand.  
Afgelopen maandag werd als proefproject de bunker op Kersen 7 al aangepast. Een 
aantal dames testte de volgende dag deze bunker en het zand werd positief 
beoordeeld.  
Gerrit zal nog een toelichting inzake de aanpak van de bunkers schrijven voor in de 
volgende Nieuwsbrief.  

 

 De greens zijn de belangrijkste onderdelen van de baan. Gerrit heeft een deskundige 
ingeschakeld om de greens te beoordelen en een plan op te stellen ter verbetering.  
Helaas is er een schimmel (dollarspot genaamd) in de greens ontstaan. Bestrijding is 
geprobeerd (beluchten, doorzaaien en besproeien met ijzer), maar het bleef vier 
weken droog, waardoor herstel uitbleef. Vandaar nu de inzet van een extern 
deskundige. 

 

 Een aantal tee boxen die ongelijk zijn, worden aangepakt (i.o.m. de HBR) om deze te 
profileren/egaliseren en met graszoden te beleggen (net als bij Appel 1). Deze zullen 
vlak voor de aanvang van het groeiseizoen worden verbeterd. 

 

 Voor het oorspronkelijke plan voor de nieuwe driving range bleek een wijziging van 
het bestemmingsplan noodzakelijk, waarvoor een procedure geldt van minimaal 2 
jaar. Dit duurt te lang. Gerrit werkt aan een vereenvoudigd ontwerp dat mogelijk 
binnen een half jaar gerealiseerd kan worden.  
Intussen zullen nieuwe trainingsmatten aangebracht worden.  

 
Orlando Sardaro vraagt of er nog meer matten komen. 
Gerrit van Solkema stelt dat er nu plek is voor 24 matten (16 buiten en 8 binnen).  
 
Jeroen Kassing vindt bespeelbaarheid van de baan het belangrijkste. Het lijkt dat er pas 
gereageerd wordt op verminderde bespeelbaarheid als er een probleem is. Kan er ook 
preventief onderhoud plaatsvinden?  
Gerrit noemt de aanpak van de greens nu als voorbeeld van preventief onderhoud. Ook het 
overtollige zand uit de bunkers zal op de fairways worden gebruikt.  
 
Harry Kuyper vraagt wat de bestemmingsplanproblemen waren. 
Reactie Gerrit: Er was geen probleem met het bestemmingsplan, maar de termijn voor de 
vereiste aanpassing is te lang. Vandaar dat er gekozen is voor vereenvoudiging.  
 
Bart den Hollander vraagt of het onderhoud van de tee boxen leidt tot het niet qualifying zijn 
van de baan in het voorjaar.  
Nee, volgens de HBR-commissie. Bij wedstrijden kan er vanaf tijdelijke tee boxen worden 
gespeeld.  
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Kees van de Leemkolk vraagt of het aantal bunkers omlaag gaat of dat een aantal wordt 
verkleind. 
Gerrit van Solkema antwoordt dat er twee bunkers verdwijnen, omdat zij niet in het spel 
zijn. Een drietal wordt verkleind. Bunker op Peren 9 wordt in het zicht gelegd.  
 
Herman Steijger vertelt dat competitie matchplay is. Als de afslagplaats tijdelijk wordt 
verplaatst, is er geen probleem.  
 
Verry van Rossum vraagt welke bunkers verdwijnen. 
Reactie Gerrit: Peren 2, Peren 4 (kleine achter de grote, die ligt niet in zicht), Appel 8 valt 
stukje weg. Kersen 4. Kersen 9.  
 
Axel Messing vraagt naar de aangepaste plannen voor de driving range? 
Reactie Gerrit: De driving range blijft op dezelfde plek. Een gebouwtje voor de pro’s wordt 
geïntegreerd.  
 
Mark Brouwer informeert of er ook afslagen vanaf gras komen (voor de lagere 
handicappers). 
Gerrit sluit dit niet uit.  
 
Verry van Rossum vraagt of de fairways beter ingezaaid kunnen worden, gras dichter op 
elkaar. Wordt er ook gekeken naar de rough.  
Gerrit zegt dat in het afgelopen seizoen de rough te hoog was gegroeid. Zogenaamde 
junglerough moet zeker beter beheersbaar worden.  
 
Peter Siegers denkt dat in het kader van preventief onderhoud het beter zou zijn om geen 
buggy’s in de baan te laten als het drassig is. Ook merkt hij op dat bij de meeste clubs 
trolleys niet worden toegelaten als het drassig is.  
Gerrit zegt dat de hoofdgreenkeeper bepaalt of de buggy’s de baan in mogen. Het effect van 
de buggy’s in een drassige baan is minder erg dan het lijkt. In het groeiseizoen zijn die sporen 
zo weer weg. 
Voor trolleys geldt hetzelfde als voor de buggy’s. De natuur herstelt zich op termijn wel van 
de geringe schade. 
 
Harry Kuyper vindt juist dat er een soepeler beleid voor buggy’s in winterperiode moet zijn. 
Gerrit zegt dat zodra de omstandigheden het enigszins toelaten dan moet dat mogelijk zijn. 
Maar dit is ter beoordeling door de hoofdgreenkeeper, Jan Huibers. 
 
Axel Messing wil graag extra aandacht voor de afspuitplaats. Vaak een enorme blubberzooi. 
Gerrit herkent dit en heeft het met de greenkeepers besproken. Dit kan inderdaad verbeterd 
worden.  
Helma voegt nog toe dat leden zelf ook het oppervlak kunnen schoonspuiten. 
 
Axel vraagt ook of de nieuwe paden op de Kersenlus worden aangepakt.  
Gerrit heeft dit punt met de aannemer opgenomen en deze komt met een idee om dit op te 
lossen. 
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Orlando Sardaro vraagt of er meer lockers komen. 
Gerrit heeft geen idee waar hij deze moet plaatsen. Hij gaat geen nieuw gebouw hiervoor 
bouwen. 
 
Gail Groen informeert hoeveel gebruik van de Pruimenholes op de Kersen wordt gemaakt. 
Komen er vaste tee boxen? 
Reactie Gerrit: Voorlopig blijven de tee boxen zoals ze nu zijn. Er is geen duidelijke registratie 
van het gebruik.  
Gail meldt dat de WeCo wedstrijden op de Pruimenlus heeft georganiseerd. Hier doen 
weinig mensen aan mee.  
Gerrit vindt zelf wel dat als je vanaf de Pruimen speelt, je een best aardig ander beeld krijgt 
van de lus.  
Herman Steijger ziet aan de verwerkte Q-kaarten dat de Pruimenlus wel gebruikt wordt. 
Corrie Hissink weet dat veel beginners deze lus ook gebruiken.  
 
Karin van Erven zegt dat als het greenfeetarief van de Pruimenlus even hoog is als voor de 
Kersenlus, de golfers voor de lange holes kiezen. Zij vindt persoonlijk dat de greenfee voor 
de Pruimenlus lager zou moeten zijn.  
Gerrit geeft aan dat de prijs niet bepalend is geweest voor het besluit tot aanleggen van de 
Pruimenlus. Het was vooral bedoeld voor oudere leden en beginners.  
Het bestuur wil in de onderhandelingen over de tarieven voor 2023 het tarief Pruimenlus 
hierin meenemen.  
 
André de Jongh stelt dat de Pruimenlus als alternatief voor de Kleine Baan is aangelegd. De 
afstanden zijn echter net zo groot als op de Kersenlus. Geen echt alternatief dus voor de 
Kleine Baan.  
 
Axel Messing geeft complimenten voor het feit dat er nu een aantal zaken op de baan 
worden aangepakt.  
 
Pieter van Noord bedankt Gerrit voor de toelichting. Fijn dat er acties worden ondernomen. 
Het moet duidelijk zijn dat de uitvoering van de plannen tijd vergt. Als het nieuwe seizoen 
begint zou het mooi zijn als grote stappen gezet zijn.  
 
9. Herverkiezing Ria van der Peet als lid van het bestuur voor een volgende vaste periode 
eindigend op de dag van de in 2022 te houden voorjaars-ALV 
Barend de Graaff verwijst naar het Huishoudelijk Reglement. Een bestuurder wordt voor 
maximaal 3 jaar gekozen en kan daarna voor maximaal 3 jaar herkozen worden. Ria kiest er 
voor minder lang aan te blijven in de tweede periode.  
 
Pieter van Noord vraagt of er iemand bezwaar heeft tegen de herverkiezing.  
Geen bezwaren dus wordt vastgesteld dat de ALV instemt met de herverkiezing van Ria in 
het bestuur. 
Pieter van Noord bedankt Ria van der Peet voor haar belofte om nog een periode mee te 
blijven doen in het Bestuur. 
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10. Vaststelling datum voorjaars-ALV; voorstel is woensdag 20 april 2022 (o.v.b.) 
Woensdag 20 april 2022 wordt, onder voorbehoud, vastgesteld als datum voor de voorjaars-
ALV. 
 
11. Rondvraag 
Bart van Gelderen vraagt het bestuur naar de reden van opzegging van leden, ook 
gerenommeerde leden.  
Pieter laat weten dat het bestuur – via Marloes – altijd informeert naar de reden van 
opzegging. Na 1 december kunnen pas definitieve conclusies getrokken worden.  
Marloes noemt een aantal redenen: verhuizingen, slechtere staat van de baan, gebrek aan 
tijd, gezondheidsproblemen. 
Er zijn niet meer opzeggingen dan normaal op dit moment.  
 
Harry Kuyper vraagt naar de datum van de Nieuwjaarsreceptie? 
Deze is voorlopig vastgesteld op zondag 16 januari 2022. 
 
Iemand heeft een ervaring met de Birdie Circle dat het bij Prise d’Eau niet mogelijk was op 
zondag te spelen, omdat dit op De Batouwe ook niet kon. 
Gerrit meldt dat nu voorkomende problemen rondom de Birdie Circle volgend jaar opgelost 
zijn.  
 
André de Jongh hoopt dat het 9-holeslidmaatschap in stand wordt gehouden. De keus 
hiervoor heeft veel te maken met het beperkt kunnen spelen vanwege werk en de behoefte 
om maar één keer per week te golfen.  
 
Bart den Hollander vraagt waarom via de Golf.Nl-app alleen als greenfeespeler starttijden 
geboekt kunnen worden. Eerst kon dit ook als lid. 
Gerrit zegt dat dit niet het geval is. De medewerkers in de shop kunnen helpen met de 
instelling in de app. 
 
13. Sluiting 
Pieter van Noord bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng via Zoom en 
sluit de vergadering om 21.30 uur. 
 


